

Examination Record

檢視紀錄

Examination/ Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
30 March 2017	13	Location plan of the development is updated
	18, 20, 22, 24, 26, 28, 30, 32, 34, 36	Information in "Remarks" is amended
	105, 107, 112, 114	Mechanical and electrical provisions are amended
	134, 136	1. Some information is amended 2. Printing errors are corrected
22 June 2017	13	Location plan of the development is updated
	15	Outline zoning plan relating to the development is updated
	17	Layout is updated according to the latest approved building plans
	86, 88-90	1. Elevation plan is updated according to the latest approved building plans 2. Date of the latest approved building plans is updated
	100, 105-106, 108, 112-113	Mechanical and electrical provisions are amended
14 September 2017	2-5	"Notes to purchasers of first-hand residential properties" is updated according to the latest version issued by the Sales of First-hand Residential Properties Authority
	5A-5D (additional page)	"Notes to purchasers of first-hand residential properties" is updated according to the latest version issued by the Sales of First-hand Residential Properties Authority and is added in this page
	13	Location plan of the development is updated
	14	Aerial photograph of the development is updated
	17, 19, 21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 44, 45	Layout is updated according to the latest approved building plans
	88-90	1. Elevation plan is updated according to the latest approved building plans 2. Date of the latest approved building plans is updated

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2017年 3月30日	13	更新發展項目的所在位置圖
	18, 20, 22, 24, 26, 28, 30, 32, 34, 36	修訂備註的資料
	105, 107, 112, 114	修訂機電裝置
	134, 136	1. 修訂部分資料 2. 更正排印錯誤
2017年 6月22日	13	更新發展項目的所在位置圖
	15	更新關乎發展項目的分區計劃大綱圖
	17	根據最新經批准的建築圖則更新布局
	86, 88-90	1. 根據最新經批准的建築圖則更新立面圖 2. 更新最新經批准的建築圖則的日期
	100, 105-106, 108, 112-113	修訂機電裝置
2017年 9月14日	2-5	根據一手住宅物業銷售監管局最新發出的版本更新 "一手住宅物業買家須知"
	5A-5D 加頁	根據一手住宅物業銷售監管局最新發出的版本更新 "一手住宅物業買家須知" 及增添至此頁
	13	更新發展項目的所在位置圖
	14	更新發展項目的鳥瞰照片
	17, 19, 21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 44, 45	根據最新經批准的建築圖則更新布局
	88-90	1. 根據最新經批准的建築圖則更新立面圖 2. 更新最新經批准的建築圖則的日期

Examination Record

檢視紀錄

Examination/ Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
7 December 2017	7	The status of the loan for the construction of the phase of the development is updated
	13	Location plan of the development is updated
	14	Aerial photograph of the phase of the development is updated
	17	1. Layout is updated according to the latest approved building plans. 2. The estimated date of completion of the buildings and facilities as provided by the Authorized Person for the development is amended
	19, 31, 33, 35, 37, 44,46	Layout is updated according to the latest approved building plans
	86-90	1. Elevation plan is updated according to the latest approved building plans 2. Date of the latest approved building plans is updated
	130,131	Information in "Breakdown of GFA Concession obtained for All Features" is updated according to the latest approved building plans.

檢視/修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2017年 12月7日	7	更新為發展項目期數的建造提供貸款的狀況
	13	更新發展項目的所在位置圖
	14	更新發展項目期數的鳥瞰照片
	17	1. 根據最新經批准之建築圖則更新布局 2. 修訂由發展項目的認可人士提供的建築物及設施的預計落成日期
	19, 31, 33, 35, 37, 44,46	根據最新經批准的建築圖則更新布局
	86-90	1. 根據最新經批准的建築圖則更新立面圖 2. 更新最新經批准的建築圖則的日期
	130,131	根據最新經批准的建築圖則更新"獲寬免總樓面面積的設施分項"的資料